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Η επίσκεψή μας τον Αύγουστο στα χωριά της Ευρυτανίας δεν έγινε για τουρισμό.

Είχαμε την ευκαιρία να συναντήσουμε πολύ καλούς φίλους αλλά και κυρίως να

ακούσουμε τους ανθρώπους της περιοχής και να καταγράψουμε τα μεγάλα και τα

μικρά ζητήματα που αντιμετωπίζουν καθημερινά. Τότε δεσμευτήκαμε να δώσουμε

λύσεις στα προβλήματα που μας επισήμαναν. Σήμερα ένα μήνα μετά στο πρώτο

Περιφερειακό Συμβούλιο που πραγματοποιείται μετά την περιοδεία της ομάδας μας

στην Ευρυτανία, ψηφίστηκε ένα νέο τεχνικό πρόγραμμα ύψους 15,5 εκ. ευρώ, που

περιλαμβάνει αναπτυξιακά έργα ουσίας. Έργα τα οποία ήταν απαίτηση των κατοίκων

και τα συμφωνήσαμε όλοι μαζί. Είμαι πολύ ικανοποιημένος που καταφέραμε μέσα σε

τόσο σύντομο χρονικό διάστημα να τα δρομολογήσουμε. Πολλά ευχαριστώ στον

Αντιπεριφερειάρχη μας ,τον Άρη τον Τασιό, που μαζί με τις υπηρεσίες μας έδρασε

άμεσα και αποτελεσματικά. Προσωπικό μου στοίχημα να μην αφήσω χωρίς

χρηματοδότησης κανένα αναγκαίο έργο για την Ευρυτανία.


